
BOLIGSELSKABET AF 1944 I NAKSKOV 
 

AFDELING 5 – ROSNÆS 
 

 
 
Mødereferat fra bestyrelsesmøde den 23. Juli 2019 kl. 14.00 i beboerhuset på Lindevej. 
 
Deltagere: Mogens Rasmussen, Jens Riber Jensen, Preben Kristiansen, Hanne Andersen samt 
vicevært Lars Schlander. 
 
Mødereferent: Mogens Rasmussen 
 
 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 02. april 2019. 
 Godkendt. 
 
2.  Meddelelser fra formanden. 
 De nye elektroniske varmemålere på radiatorerne kan nu aflæses på nettet. 
 Vejledning om dette er udsendt til samtlige lejere. 

Jubilæumsfesten blev afholdt med tilslutning af 51 lejere og der var meget stor 
tilfredshed fra deltagerne. 
Alle de opstillede containere på Lindevej i forbindelse med udskiftning af vinduer og 
døre i afdeling 7 bliver fjernet sidst på året, når arbejdet er afsluttet. 
Området ligner i øjeblikket ikke et areal  der tilhører boligselskabet af 1944. 

   
3. Opfølgning af alm. vedligeholdelse for 2019. 
 Følger det planlagte. 
 
4.  Opfølgning af planlagt vedligeholdelse 2019. 
 Følger det planlagte 
 
5.  Driftsbudget for 2020. 
 Forslaget blev godkendt 
 
6. Besigtigelse af området. 

Ved besigtigelse af området ved beplantning ud for Lindevej 5 og 7 blev besluttet, at 
en del af de høje grene i denne beplantning bortklippes i efteråret.  

 
7.  Eventuelt. 
 De meget flittige hjælpere ved jubilæumsfesten takkes med en lille opmærksomhed. 
 
 
Mødet slut kl. 15.00. 
 


